
Title (en)
Umbrella or walking stick.

Title (de)
Schirm oder Spazierstock.

Title (fr)
Parapluie ou canne.

Publication
EP 0586927 A1 19940316 (DE)

Application
EP 93113057 A 19930814

Priority
DE 9210978 U 19920817

Abstract (en)
An umbrella or walking stick is described, having a handle arranged at the upper end of its stick, a fitted-on shell (10) being arranged on the stick (2)
or the handle (1). The fitted-on shell has a design such that it can be snapped in and is attached in a snapped-in state. The fitted-on shell preferably
consists of transparent material so that an insertion layer (18) which serves as a label carrier can be easily recognised below it. Two circular arc-
shaped semi-shells (10, 11) can also be arranged located opposite each other. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schirm oder Spazierstock mit einem am oberen Ende seines Stocks angeordneten Handgriff beschrieben, wobei an dem Stock (2)
oder dem Handgriff (1) eine Aufsetzschale (10) angeordnet ist, die eine einschnappbare Ausbildung aufweist und in einem eingeschnappten
Zustand befestigt ist. Die Aufsetzschale besteht vorzugsweise aus durchsichtigem Material, so daß darunter eine als Aufzeichnungsträger dienende
Einlageschicht (18) gut erkennbar ist. Es können auch zwei kreisbogenförmige Halbschalen (10,11) gegenüberliegend angeordnet werden.
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